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CODI DE VERIFICACIÓ 5J2I3L3646454N2110G2

PROCEDIMENT U450 Consells de districte

EXPEDIENT NÚM. AJT/99812/2023 DOCUMENT NÚM. 1265836/2023

ÀREA Districte II

UNITAT Districte II (Collblanc-La Torrassa)

L’ACTA DEL CONSELL DE DISTRICTE II

Sessió extraordinària 

Número de la sessió: 2023/3

Data: 10 d’octubre de 2023

Lloc: Centre Cultural de Collblanc – La Torrassa

Assistents:

PRESIDENTA: Regidora Presidenta del Districte II Sra. Olga M. Gómez Fernández

SECRETARI: Sr. Ferran Liesa i Esteban

VOCALS QUE ASSISTEIXEN: Les entitats, veïns i veïnes i representants de grups 

polítics que figuren a continuació:

- Sr. Jofre Ernesto Rojas, en representació de l’AVV (La Torrassa)

- Sr. Jaime Ventura Montero, en representació d’Ajedrez Jake Club

- Sra. Isabela Rodríguez Campo, en representació de l’AMPA CEIP Pep Ventura

- Sr. Ivan Rodríguez Garcia, en representació de l’AMPA Escola Ernest Lluch-

L’Hospitalet

- Sra. Marta Ripoll Lario, en representació d’ARA. Associació de Serveis i Formació

Socioeducativa (per delegació)

- Sr. Ernest Micó Samuel, en representació de Asociación de Artistas de 

L’Hospitalet – DRAPAIRE ART.

- Sra. Antonia Cárdenas García, en representació de Asociación de Jubilados y 

Pensionistas Casal Progrés.

- Sr. Edwin Josué Gallegos Echarri, en representació de Asociación Sociocultural 

Cristiana 3C

- Sra. Carme Rimbau Cabrera, en representació de l’Associació Castell de Bellvís a 

la Torrassa (ACBALAT)

- Sra. Roxana Olga Asprela Campanello, en representació de l’Associació 

Coordinadora Col·lectiu Persones amb Discapacitats de L’H (ACORDIS) (per 

delegació)
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- Sra. Inés Chaparro Rollano, en representació de l’Associació de Persones 

Aturades de més de 45 anys de L’Hospitalet (ASSAT50) (per delegació)

- Sra. Lidia González Moreno, en representació de l’Associació Educativa ÍTACA

- Sr. Luis Sánchez Sánchez, en representació de l’Associació Esportiva i Cultural 

Collblanc-La Torrassa

- Sra. Lucía Sánchez Gayó, en representació de l’Ateneu Cultural Catalònia

- Sr. Angel Alcarria Fresneda, en representació del Centro Cristiano "La Roca" en 

L’Hospitalet

- Sra. Mónica Núñez Farré, en representació del Club Bàsquetbol Santiago

- Sr. Miguel Gómez Muñoz, en representació del Club Esportiu Escola Collblanc-

Torrassa

- Sra. Pepa Gásquez i Gil, en representació de la Comissió Festes La Gresca 

Collblanc – La Torrassa

- Sra. Daniela Vilarasau Mitjans, en representació de la Fundació Privada AKWABA

- Sra. Montserrat Parejo Nievas, en representació del Grup de Dones Collblanc-

Torrassa

- Sra. Toñy Mercader Pinel, en representació de Joves per la Igualtat i la Solidaritat 

(JIS)

- Sr. Jordi Pitarch Antiga, en representació de la Penya Barcelonista Collblanc-

Torrassa

- Sr. Rosendo Coloma Mora, en representació de la Penya Petanca Parc Marquesa

- Sr. Josep Pereira Orta, en representació de Terrarios Albos

- Sra. Carme Morro Ferreiro

- Sra. Taranpreet Kaur Sigh

- Sr. Osvaldo Liriano Liriano

- Sr. Coque Garcia i Muñoz, en representació del grup municipal ERC-EUiA

- Sra. Sonia Esplugas González, en representació del grup polític municipal PP

- Sra. Ester López Sancho, en representació del grup polític municipal VOX

- Sr. Manuel Domínguez López, en representació del grup polític municipal LHECP-

C

VOCALS QUE NO ASSISTEIXEN:

- Sra. Maria de las Nieves Fuentes Navas, en representació de l’Associació de 

Famílies d’Alumnes Escola Charlie Rivel.

- Sr. Juan Rueda Rodríguez, en representació de la Societat Ocellaire l’Armonia 

Florida.

- Sra. Isamart Merino Zerpa.

PONENT CONVIDAT

- Sr. Francesc Belver Valles, Tinent d’Alcaldia de l’Àrea d’Hisenda i Urbanisme.
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Constatada l’existència del quòrum previst a l’article 37 del Reglament Orgànic de 

Participació Ciutadana de L’Hospitalet de Llobregat, vigent, s’obre la sessió per la Sra. 

Presidenta que dona la benvinguda als assistents i s’entra en l’examen i debat dels 

assumptes relacionats a l’Ordre del Dia quan son les 19:00 hores (2ª convocatòria).

El secretari llegeix els diferents punts de l’ordre del dia:

Donar comptes de la resolució que fixa la composició nominal del Consell de 

Districte

La presidenta indica que en data 22 de setembre es va tramitar la RES/12718/2023 en 

la que apareixien els membres nominals que formen el Consell de Districte II 2023-

2027 i a continuació la presidenta procedeix a llegir la resolució de la composició 

nominal. Al finalitzar la lectura tots els presents accepten el càrrec de consellers i 

conselleres. El Sr. Josep Pereira, representant de l’entitat Terrarios Albos intervé 

indicant que no se li ha nomenat, tot i haver manifestat la seva voluntat de formar part 

del Consell de Districte a l’assemblea del dia 19 de setembre. La presidenta informa 

que es tracta d’un error en la resolució i s’acorda fer una esmena de la mateixa per tal 

que aquesta entitat quedi inclosa com a membre del Consell de Districte 2023-2027.

Nomenament de la representant del Consell de Districte al Consell de Ciutat

S’incorpora a la reunió el Sr. Salvador Fernández Pompas.

La Presidenta pregunta si algun dels assistents vol proposar-se com a representant del 

Consell de Districte II en el Consell de Ciutat. El Sr. Josep Pereira presenta la seva 

candidatura i el Sr. Jofre Ernesto Rojas proposa que sigui nomenada la Sra. Carme 

Morro Ferreiro; a continuació, les dues persones proposades fan una exposició de 

motius per formar part del Consell de Ciutat. 

La presidenta proposa fer una votació a ma alçada de tots els consellers i conselleres. 

La persona escollida ha estat la Sra. Carme Morro Ferreiro amb 20 vots a favor, 12 

abstencions i 3 vots en contra

Al finalitzar, el Sr. Coque Garcia manifesta que en properes ocasions, donat que 

consisteix en l’elecció d’una persona, seria convenient fer-ho amb una urna i vot 

secret. La regidora comenta que es tindrà en compte i es plantejarà de cara als 

propers consells en cas que sigui necessari.

El secretari comenta que comparteix aquesta impressió personalment, però li recorda 

que el reglament de participació ciutadana en el seu article 39.d) especifica que “les 

votacions es faran a ma alçada, llevat que una quarta parat dels membres presents a 

la sessió sol·licitin una votació nominal o secreta”.

S’incorporen a la reunió el Vice-President i representant del grup polític municipal 

PSC, el Tinent d’Alcaldia de l’Àrea de Seguretat, Mobilitat i Recursos Humans, Sr. 

Jesús Husillos Gutiérrez, i el Sr. Jaume Gubert Gubert, en representació de 

l’Associació Sardanista Collblanc-Torrassa.

Previsió de l’inici de les obres del carrer Dr. Martí i Julià

El Sr Francesc Belver fa una exposició del projecte de remodelació del carrer. 

Comenta que és una remodelació cofinançada pels fons europeus Next Generation. 
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Seguidament explica en què consisteix aquesta remodelació indicant els treballs de 

millora que es duran a terme.

L’àmbit d’actuació va des de Rda. Torrassa fins Ctra. Collblanc. 

Característiques i execució obra: 

Està previst que l’obra es realitzi entre 10 i 12 mesos i es portarà a terme en 3 fases. 

La primera fase comprèn el tram des de Rda. De la Torrassa fins a Rbla. Catalana i 

està previst que s’iniciïn a finals octubre. Esdevindrà un carrer de plataforma única, 

amb la vorera dreta ampliada a 4,20 metres i una filera d’estacionament, serveis i 

ubicació de contenidors. La vorera esquerra es queda amb la mateixa amplada 

(2,20mts) però s’elimina l’estacionament de vehicles. Permet que les dues voreres 

siguin accessibles. Es manté l’arbrat actual a la seva totalitat. Tots els escossells 

estaran coberts amb llamborda hidrant. En relació a l’enllumenat, es manté l’actual per 

façana, millorant amb un lleuger desplaçament la ubicació en aquells punts que 

estiguin a sobre dels arbres, per millorar la qualitat lumínica de la vorera. Es reforçaran 

els punts que siguin necessaris. 

La placeta del carrer Holanda amb Dr. Martí i Julià es preservarà com una illa verda i 

originarà un desplaçament dels contenidors a un altre punt del carrer.

1r Torn de preguntes:

Sr. Jordi Pitarch: pregunta si l’enllumenat tindrà algun tipus de millora energètica, 

com per exemple, plaques fotovoltaiques, leds.... o altres

Sr. Manuel Dominguez: comenta que els arbres van generar un gran debat públic. Fa 

menció a la seva intervenció al Ple en defensa del manteniment dels arbres donat que 

segons ell hi havia un document que contemplava la substitució d’arbrat. Sol·licita al 

senyor Belver una declaració oficial i pública en relació a què passarà amb els arbres. 

Pregunta si els escocells podrien ser més grans, tipus mini-jardí.

Incideix que caldria potenciar més carrers a la ciutat amb caràcter peatonal.

Sr. Coque Garcia: celebra l’adequació del projecte i creu que es un carrer molt 

important dins del districte.

Sra. Carme Morro: manifesta la seva satisfacció per la millora del carrer i el 

manteniment de l’arbrat. Fa menció a la incertesa que suposa la cantonada del carrer 

Dr. Marti Julià amb Holanda. Creu que s’hauria de fer una illa vegetal amb microespais

amb bancs, arbres.... Sol·licita informació sobre com serà la zona d’aparcament del 

carrer. Fa una exposició que en aquest espai hi ha establiments alimentaris i donat 

l’impacte negatiu dels contenidors sol·licita un canvi d’ubicació.

Sr. Josep Pereira: en relació amb els arbres, manifesta la seva experiència amb 

l’Ajuntament de Barcelona que va treure els arbres existents (plataners) i els van 

substituir per altres donat que produïen moltes al·lèrgies. Pregunta si els plataners 

existents al carrer es traslladaran.
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Sra. Montse Parejo: mostra la seva satisfacció respecte al manteniment dels arbres ja 

que ha hagut un moviment veïnal que així ho ha reivindicat. Planteja el seu dubte 

sobre si els arbres es traslladaran a altres espais de la vorera.

Sra. Carme Rimbau: celebra que hagi hagut un canvi d’intencions per part de 

l’Ajuntament. Manifesta la seva preocupació i no li queda clar, si el canvi de voreres 

pot incidir als mateixos arbres i que aquests quedin desemparats o s’hagin de canviar. 

Parla de l’exemple de Pl. Espanyola i sol·licita que hi hagi protecció, un bon 

manteniment i vigilància dels arbres durant el desenvolupament de l’obra.

Respon el Sr. Belver:

L’Ajuntament ja ha fet el canvi led a tot el carrer Dr. Martí i Julià així com a altres llocs 

de la ciutat i posa alguns exemples de millora energètica com ara la telegestió, la 

calefacció d’algunes escoles i poliesportius de la ciutat, els sistemes d’acumulació 

d’energia verda a determinats indrets de la ciutat...

Si hi ha algun problema amb algun arbre o bé hi ha risc per a les persones es farà la 

intervenció necessària per salvar-lo, però per damunt de tot es prioritzarà la seguretat 

dels ciutadans i ciutadanes. S’anirà amb la màxima cura possible. Incideix que la 

intervenció és prou superficial per a que el risc de caiguda sigui el menor possible. 

És cert que mantenir l’alineació actual dels arbres pot obligar a fer un “ziga-zaga” al 

caminar per la vorera ampla, però estarà garantida l’accessibilitat.

S’estudiarà amb la regidoria i el departament de sanejament el canvi d’ubicació dels 

contenidors a l’espai més convenient.

En relació als aparcaments del carrer Dr. Marti i Julià comptarà amb zona verda, blava 

als llocs ja existents, i càrrega i descàrrega sempre a la part dreta. Recalca que es van 

guanyant espais de peatonalització però el carrer Dr. Martí i Julià continua sent un eix 

de mobilitat estratègic al districte, ja que s’han de repartir les pressions de mobilitat 

entre tots els carrers; no es poden oblidar les xarxes ciclables.

En relació als plataners, l’únic lloc del carrer on s’hi troben és el situat a Pl. Guernica; 

s’intervé en el seu tractament i no hi ha previsió de trasplantament ni retirada.

2n Torn de preguntes:

La Sra. Carme Morro insisteix en la seva preocupació per l’arbrat i, juntament amb la 

Sra. Montse Parejo, pregunten si es protegiran durant l’execució de l’obra. 

El Sr. Belver respon afirmativament.

Explicació del projecte executiu de l’escola Bressol Collblanc

S’incorpora a la sessió la Sra. Dolores Colás, en representació de l’AVV (Collblanc)

El Sr Belver comenta que hi haurà dues noves escoles bressol, una a Collblanc i l’altre 

a Sant Josep. 

En quant al la del barri de Collblanc es construirà al carrer Albiol, a tocar amb les 

finques del Carrer Pujós. Actualment és un solar que va quedar lliure gràcies a 

l’execució del PERI (Pla Especial de Reforma Interior) que incloïa al seu àmbit 

d’actuació el C. Mistral, Pl. Canalejas, C. Vinyeta i Av. Torrent Gornal.
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Hi haurà 121 places, 7 aules de tots els trams d’edat (de 0 a 1 any, d’1 a 2 anys i de 2 

a 3 anys). Es mostra als assistents com serà l’edifici i s’indica que el pressupost està 

fixat en 2,2M€ + IVA. Actualment està en exposició pública per a adjudicació i si tot va 

bé, les obres s’iniciaran durant el primer quadrimestre del 2024. Es visualitzen 

diferents imatges de l’edifici incorporats al projecte. També fa menció que al carrer 

Albiol, ja que es destinarà l’espai disponible com a zona infantil per als usuaris de la 

llar d’infants. Actualment ja s’està treballant en aquest espai complementari.

Preguntes:

Sr. Manuel Dominguez: felicita al Sr. Belver per reprendre aquest projecte de l’any 

2011. Considera que hi ha una gran varietat de parcs infantils però que s’ha de pensar 

en cobrir-los amb cobertura verda o tendals. Sol·licita que els jocs infantils siguin 

inclusius, permeables amb noves formes... en definitiva, que siguin innovadors. 

Respon el Sr. Belver: 

Comenta que, efectivament i donat que la societat evoluciona, es van detectant noves 

necessitats i per cobrir-les, tots els nous concursos d’aquests espais infantils ja 

incorporen aquests elements (inclusius), així com el tractament d’ombres. Recalca que 

s’ha de tenir en compte el tipus de subsol per fer una intervenció adequada. Parla de 

buscar una lògica a la zona de jocs infantils per que les activitats entre si siguin 

complementàries. 

I no havent-hi més assumptes de què tractar, la Sra. Presidenta aixeca la sessió 
essent les 20:15 hores del dia deu d’octubre de dos mil vint-i-tres, de tot el qual com a 
Secretari en dono fe.
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